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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 
Compartiment verificare şi gestionare acte administrative 
şi monitor oficial, de lucru consilieri judeţeni 
Nr.31863 din 25.11.2024 
 
 
 

    PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 25.11.2024, în şedinţa extraordinară convocată de îndată 

a Consiliului Judeţean Bacău 
 

 
  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin. (2) coroborat cu prevederile 

art.179 alin. (2) lit. b) şi alin. (6) raportat la art.134, ale art.191 alin. (1) lit. b) şi alin. (3) lit. a) din Codul 
administrativ cu modificările și completările ulterioare prin Dispoziţia nr.687 din 25.11.2024 a 
Preşedintelui Consiliului Judeţean Bacău, adusă la cunoştinţă publică pe site-ul consiliului judeţean şi 
comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege.  

 La şedinţă, din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 29 de consilieri. 
Doamna consilier Drăghici Geta Daniela și domnii consilieri: Melinte Ion, Șova Sorin, Olteanu Petre Cezar 
și Vreme Valerian sunt prezenți on-line la ședință. Doamna consilier Groza Ana Manuela și domnul 
consilier Panfil Gelu Ionuț, sunt absenți. 
   Având în vedere problemele de pe ordinea de zi, la şedinţă participă, directorii/şefii de serviciu ai 
direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de specialitate al consiliului judeţean. 
 Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
 Lucrările şedinţei sunt conduse de doamna preşedinte Ionela - Cristina Breahnă - Pravăț. 
 Şedinţa se desfăşoară în sala mare de ședințe a Consiliului Județean Bacău, cu prezență fizică. 
 Comisia economică, Comisia sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia educaţie, cultură, artă 
şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi lucrări 
publice, au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi. 
   

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri. 
Înainte de a aproba ordinea de zi a ședinței, o să vă rog să ne ridicăm pentru intonarea Imnului Național. 
După intonarea Imnului Național, doamna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț prezintă proiectul 
ordinii de zi. 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare din data de 18.11.2024;  
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii imobilului cu numărul cadastral 63220, în suprafață de 
9999 mp, în două loturi S1 în suprafață de 9756 mp, și S2 în suprafață de 243 mp în ORAȘUL 
TÂRGU OCNA ; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind închirierea unei suprafețe de 300 mp din imobilul identificat cu numărul 
cadastral 90960-C1 necesară depozitării unor bunuri aflate în patrimoniul Județului Bacău; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acțiune pentru prevenirea și reducerea zgomotului 
generat de traficul aeroportuar pe Aeroportul Internațional ,,George Enescu” Bacău, din 09 octombrie 
2024,ediția 3.2; 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 77 din 07.05.2019 
privind aprobarea componenței Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului și Urbanism și 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Comisiei Tehnice de Amenajare a 
Teritoriului și Urbanism, cu modificările ulterioare. 

Iniţiator: dna Ionela – Cristina Breahnă-Pravăț -preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
Justificarea urgenței: 
 

♣ Dna Ionela-Cristina  Breahnă-Pravăț,  preşedinte: Punctul 2  al  ordinii  de  zi  vizează  un 
proiect de hotărâre ce are ca scop dezlipirea unui imobil de 9999 mp aflat în domeniul public al județului 
Bacău, imobil aflat pe teritoriul orașului Tîrgu Ocna.  
 Orașul Târgu Ocna este aplicant la prioritatea 6, o linie de finanțare în cadrul Programului 
Operațional Regional 2021 – 2027. UAT Târgu Ocna vizează accesarea unor fonduri europene, pentru 
construirea unui centru care să deservească realizarea unor activități ce vizează învățământul tehnologic și 
aplicația este deschisă până pe 29 noiembrie. Până pe 29 noiembrie UAT Târgu Ocna, trebuie să depună 
cererea de finanțare și documentele aferente acesteia și atunci este necesară aprobarea acestui proiect de 
hotărâre, ca ulterior să facem un transfer din domeniul public al UAT Județul Bacău în domeniul public al 
UAT Târgu Ocna. Detalii substanțiale în sensul acesta, vă vor oferi probabil și reprezentanții 
administrației orașului Târgu Ocna în următoarea ședință a consiliului județean.  

Pentru punctul 3 al ordinii de zi, urgența este justificată de faptul că  procedurile  de  reabilitare a 
clădirii în care ne aflăm noi astăzi avansează. Noi ne vom muta într-un timp foarte scurt. De la Instituția 
Prefectului, primim adrese aproape săptămânal, prin care suntem somați să părăsim această clădire și 
atunci este nevoie de un depozit. Sper să ne ajungă acest depozit de 300 de mp, pentru a depozita o parte 
din mobilierul pe care nu îl vom putea prelua în clădirea cealaltă, dat fiind spațiul redus în comparație cu 
spațiul acestei clădiri. Este un imobil care satisfice condițiile de depozitare, pentru obiectele de inventar și 
pentru activele fixe care vor fi transferate în acel depozit, până când vom reveni în aceeași clădire a 
Palatului Administrativ.  

 La  punctul  4,  urgența  este  motivată  de  prevederile  art. 63  din  Legea nr. 121/2019,  privind 
evaluarea și gestionarea zgomotului ambient, dar și de o adresă de la Agenția pentru Protecția Mediului 
Bacău, prin care acest plan de acțiune pentru prevenirea si reducerea zgomotului generat de traficul 
aeroportuar la nivelul Aeroportului Internațional” George Enescu” Bacău, trebuie comunicat Agenției 
pentru Protecția Mediului, bineînțeles cu aprobarea prin hotărâre de consiliu județean, până pe 30 
noiembrie. Există anexată această adresă și termenul acesta este prevăzut în adresa Agenției pentru 
Protecția Mediului. 

Urgența pentru punctul 5, cea care vizează actualizarea componenței comisiei tehnice de 
urbanism, este reprezentată de șapte documentații de urbanism aflate la momentul acesta la mapă. Vorbim 
de un plan urbanistic general, vorbim de două planuri urbanistice zonale și cred că, de patru studii de 
oportunitate care trebuie remise spre analiză, comisiei tehnice pentru urbanism și eventual, pentru 
emiterea avizelor necesare. Sunt unități administrativ teritoriale care solicită actualizarea acestei comisii, 
unități administrativ teritoriale reprezentate de diferiți primari și atunci, nu mai putem întârzia discuția pe  
aceste documentații de urbanism, aflate astăzi la mapa structurii Arhitect Șef. 

Prin urmare, luând în calcul ordinea de zi expusă și justificarea urgențelor, supun la vot aprobarea 
ordinii de zi în forma prezentată.   

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, prezentate. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării ordinea de zi în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de voturi 

“pentru”. Domnul consilier Melinte Ion, nu și-a exprimat votul. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   

4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
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12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela absent   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   

25. Melinte Ion - - - 
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț absent   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la primul punct al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela - Cristina Breahnă - Pravăț 
îi dă cuvântul doamnei dr. Elena Cătălina Zară, secretar general al județului, pentru a supune spre aprobare 
procesul-verbal al şedinței extraordinare a Consiliului Județean Bacău, din data de 18.11.2024. 
   

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al unității administrativ-teritoriale supune spre aprobare 
procesul-verbal al şedinţei anterioare.  

Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal al 
şedinţei extraordinare a Consiliului Județean Bacău, din data de 18.11.2024. 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Județean Bacău, din data de 18.11.2024. 

Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Județean 
Bacău, din data de 18.11.2024 și se aprobă în unanimitate. 

 
Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela absent   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț absent   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

           ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: În conformitate cu prevederile 
art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, informez 
consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act 
normativ, conform cărora:    
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
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 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, 
conflict de interese, vă rog să vă anunţaţi cei care nu participaţi la vot. 
 
 Nu s-a anunțat nimeni, pentru neparticipare la vot. 
 
 ◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea dezlipirii imobilului cu numărul 
cadastral 63220, în suprafață de 9999 mp, în două loturi S1 în suprafață de 9756 mp, și S2 în suprafață de 
243 mp în orașul Târgu Ona. 
 

 ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Dacă vreți, am să intru într-o serie de detalii 
aici, pentru că, cred că sunt utile. Orașul Târgu Ocna, accesează o finanțare pe obiectivul, accesare de 
fonduri prin Programul Operațional Regional 2021 – 2027, Prioritatea 6 Nord-Est, prioritate ce vizezază – 
O regiune educată – Obiectivul specific FEDR-RSO4.2 – îmbunătățirea accesului la servicii favorabile 
incluziunii și de calitate în educație, formare și învățare pe tot parcursul vieții prin dezvoltarea 
infrastructurii accesibile, inclusiv prin promovarea rezilienței pentru educația și formarea la distanță și 
online. De aceea, se propune aprobării, dezlipirea acestui imobil cu o suprafață totală de 9999 mp, în două 
loturi S1 în suprafață de 9756 mp, și S2 în suprafață de 243 mp. Ambele fac parte din domeniul public al 
județului Bacău, fiind dezmembrate dintr-un imobil component al inventarului domeniului public al 
județului Bacău. Cum vă spuneam, administrația orașului Târgu Ocna, dorește să acceseze un program de 
finanțare, pentru construirea unui corp nou în care să funcționeze un centru de pregătire aferent 
învățământului tehnologic. Proiectul vizează și dotările necesare acestui centru. 
 În prezent, procesul de educație se desfășoară în imobilul aflat în proprietatea județului Bacău cu 
drept de administrare la momentul acesta, întrucât, formalitățile de accesare și depunere a documentelor în 
vederea obținerii finanțării trebuie finalizate până pe data de 29 noiembrie. Trebuie dat curs aprobării 
acestui proiect de hotărâre, ca ulterior să dăm curs analizei, în primul rând, unui alt proiect de hotîrâre, cum 
vă spuneam, de transfer în domeniul public al UAT Târgu Ocna. Este un proiect ambițios, este un proiect 
care vizează construirea unui corp nou, dar și accesarea finanțării, pentru dotările aferente acestui corp de 
clădire. Avem avizele favorabile, pentru acest proiect de hotărâre de la comisiile de specialitate.  
   

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   

5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
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14. Groza Ana-Manuela absent   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   
17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   

26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț absent   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind închirierea unei suprafețe de 300 mp din 
imobilul identificat cu numărul cadastral 90960-C1 necesară depozitării unor bunuri aflate în patrimoniul 
Județului Bacău. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Probabil ați putut remarca din documentele 
existente la mapă, 25 de lei/mp pe lună, procedură achiziție directă.  
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
 ♣ Dl Ilie Viorel, consilier: Legat de acest punct de pe ordinea de zi, am văzut oferta dată de către 

proprietar și am văzut în documentație, că s-au purtat discuții. Înțeleg că nu s-a putut negocia? Absolut nimic 
din prețul ofertat? A rămas același? Sau nu am reușit eu să citesc mai bine materialele? 

♣ Dl Marius-Ciprian Bogea - director executiv: Este a doua tentativă de negociere. Am mai avut o 
tentativă de negociere cu alt proprietar. Legea nr.98, nu impune o prevedere de negociere în situația aceasta.  
Închirierea și alte activități, sunt scutite de la o eventuală procedură de licitație. Ținând cont de situația în care 
suntem, ținând cont de faptul că noi trebuia de acum o lună să intrăm cu o închiriere, pentru acest imobil. Am 
așteptat să primim de la bancă, dacă o să vă uitați în documentele din mapă, o să vedeți că acel imobil avea în 
cartea funciară grevarea unei sarcini de la o bancă (nu-i dau numele) și atunci atât s-a putut face în momentul 
acesta. Din ce știu eu, este un preț rezonabil, pentru zona centrală a Bacăului mai ales că este vorba de hală, 
nu de un spațiu comercial. Prețurile pe hale, sunt undeva între 4, 5, 6 euro/mp. Prețurile pe spații comerciale 
în zona centrală sunt undeva de la 10, 12 euro/mp, până la 20 euro/mp. Deci, noi plătim echivalentul a 5 euro 
ce reprezintă preț de hală, pentru că este un depozit și contractul este făcut pe minim 17 luni, însă, în măsura 
în care clădirea nu va fi renovată în cele 17 luni, vom prelungi contractul până la data la care ne mutăm înapoi 
la Consiliul Județean Bacău. Deci, este a doua tentativă de a închiria un asemenea bun, la asemenea preț. 
Prima negociere a eșuat, din cauză că cel care a trimis oferta, a închiriat imobilul la altcineva și atunci, nu am 
dat curs solicitării. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Să știți, ca nu ne-a fost ușor să găsim acest 
spațiu și nici spațiul în care vom funcționa, probabil începând de anul următor. Chiar a fost o muncă destul de 
grea. Deși Bacăul pare un oraș mare, am ajuns la concluzia, că nu este chiar așa. Nu a fost o procedură ușoară 
pentru colegii din aparatul de specialitate, pentru că dumnealor s-au ocupat de lucrurile acestea.  

♣ Dl Ilie Viorel, consilier: Vreau să mai fac o completare. Am citit, așa, în diagonală, cât am putut de 
repede, contractul de închiriere. Aș sublinia și dacă ați putea să negociați anumite clauze, de exemplu: 
penalitățile pot depăși valoarea debitului. Eu nu aș accepta niciodată o astfel de clauză. De altfel, mai este 
una, referitoare la durata de 17 luni și spune la obligații, că proprietarul ar putea oricând, cu 30 de zile înainte 
să vă notifice, să eliberați spațiul. Ori, la final, la încetarea contractului, clauzele sunt contradictorii, întrucât 
există doar prevederea rezilierii contractului pentru neîndeplinirea obligațiilor de către consiliul județean. Eu 
cred, că aceste obligații, într-un contract de închiriere, (și vă spune unul care folosește și are câteva contracte), 
e bine să fie opozabile ambelor părți. Dacă el îmi spune și îmi cere ceva, îi cer și eu ceva. Juridic vorbind, 
cred că este ok. 

♣ Dl Marius-Ciprian Bogea - director executiv:  Este corect ceea ce spuneți, dar trebuie să luați în 
calcul și situația în care suntem. Noi nu am avut timpul necesar de a derula o negociere pe o perioadă de trei 
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săptămâni, o lună, două luni. Totul a fost contra timp. Despre asta este vorba și nu cred că acele clauze ar 
putea afecta bugetul județului. Mulțumim pentru recomandare.  

 ♣ Dl Liviu-Alexandru Miroșeanu, consilier: Având în vedere toate observațiile ridicate de colegul 
nostru și faptul că noi, în momentul de față, nu vedem un caracter de urgență, pentru aprobarea acestui 
proiect. 

De asemenea, vorbim și de o sumă destul de importantă, cred că ar trebui să analizăm, să vedem, dacă 
este cea mai bună soluție. Cu această ocazie, putem da si posibilitatea domnului director de a reevalua 
situația, să discutați, să vedeți, poate găsim condiții mai bune în relația cu ofertantul. Noi o să ne abținem 
astăzi de la vot, având în vedere toate aceste considerente.      

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Cred că suma totală de închiriere a acestui 
spațiu, nici nu poate fi comparată cu valoarea totală de închiriere a clădirii SIF MOLDOVA și nu știu dacă v-
ați abținut, când era vorba de 60.000 de euro pe lună. 

 ♣ Dl Liviu-Alexandru Miroșeanu, consilier: Am votat împreună doamna președinte. 
  ♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Și acum, tot împreună trebuie să votăm. Încerc 

să evidențiez faptul că, ne cramponăm în niște detalii, care nu au sub nicio formă gravitatea pe care 
dumneavoastră încercați să o acordați acestor subiecte. 

♣ Dl Liviu-Alexandru Miroșeanu, consilier: Vreau să vă reamintesc că Partidul Național Liberal s-a 
opus. 

   Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 
21 de voturi ,,pentru”  și 14 ,,abțineri”. 

 
Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana   x 
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela   x 
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel   x 
14. Groza Ana-Manuela absent   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel   x 
17. Iftime Florentin x   

18. Jalbă Ioan-Sebastian   x 
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică   x 
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru   x 
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion   x 

26. Năstasă Maria-Raluca   x 

27. Nechita Neculai   x 

28. Olteanu Petre-Cezar   x 

29. Pîslaru Marius                     x 

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț absent   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius   x 
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin   x 

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acțiune pentru 
prevenirea și reducerea zgomotului generat de traficul aeroportuar pe Aeroportul Internațional ,,George 
Enescu” Bacău, din 09 octombrie 2024,ediția 3.2. 

 
♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: După cum am spus, în vara acesta a fost 

inițiată procedura pentru prevenirea și reducerea zgomotului generat de traficul aeroportuar pe Aeroportul 
Internațional ,,George Enescu” Bacău. Lucrurile acestea au fost aprobate prin Hotărârea Consiliului 
Județean nr.180 din 30 iulie. Ulterior, documentația a fost direcționată către Agenția pentru Protecția 
Mediului Bacău. Agenția pentru Protecția Mediului Bacău, ulterior, a emis un punct de vedere și 
completări necesare, astfel încât s-a elaborat de către reprezentanții Aeroportului Internațional ,,George 
Enescu” Bacău, planul de acțiune pentru prevenirea și reducerea zgomotului, ediția revizuită, care este 
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supusă aprobării dumneavoastră. Urgența se justifică, prin termenul indicat, în adresa emisă de către 
Agenția pentru Protecția Mediului Bacău. 

 
   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Numele și prenumele 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Breahnă-Pravăț  
Ionela-Cristina, 
    Președinte 

x  
 
 

1. Avorniciței Gigel x   
2. Bălan Ionel x   
3. Botoi Romică x   
4. Chiciu Laurențiu x   
5. Cristea Tina Oana x   
6. Cosma Elena x   
7. Coșa Maricica x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Ciorbă Gabriela-Mariana x   
10. Drăghici Geta-Daniela x   
11. Filip Daniela x   
12. Gogan George-Cristian x   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Groza Ana-Manuela absent   
15. Isvoran Vasile x   
16. Ilie Viorel x   

17. Iftime Florentin x   
18. Jalbă Ioan-Sebastian x   
19. Lungu Diana x   
20. Marcu Costică x   
21. Margină Gelu x   
22.  Maxim Lorena x   
23. Miroșeanu Liviu Alexandru x   
24. Munteanu Petru x   
25. Melinte Ion x   
26. Năstasă Maria-Raluca x   
27. Nechita Neculai x   
28. Olteanu Petre-Cezar x   
29. Pîslaru Marius                   x   

30. Păduraru Mihai x   
31. Panfil Gelu-Ionuț absent   
32. Plutașu Ovidiu-Flavius x   
33. Rusu Dima x   
34. Scorțanu Alexandrina x   
35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi. Doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț 
prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Bacău nr. 77 din 07.05.2019 privind aprobarea componenței Comisiei Tehnice de Amenajare a 
Teritoriului și Urbanism și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Comisiei Tehnice de 
Amenajare a Teritoriului și Urbanism, cu modificările ulterioare. 

 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Rog ca d-ra Beuran Ecaterina Laura, să 
intervină pe acest proiect de hotărâre, pentru niște observații. Această comisie este condusă la momentul 
acesta, de fostul președinte. Nu este actualizat numele fostului președinte, sunt necesare alte două 
nominalizări, care vizează structura Arhitect Șef. Pentru detalii suplimentare, o rog pe d-ra Beuran 
Ecaterina Laura, să intervină. 

♣ D-ra Beuran Ecaterina Laura: Este necesar să actualizăm președintele comisiei tehnice, 
vicepreședintele comisiei și o persoană din cadrul comisiei, un membru supleant care nu mai face parte 
dintre angajații Consiliului Județean Bacău. 

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Date fiind modificările apărute în aparatul 
executiv al Consiliului Județean Bacău, art.1 al prezentului proiect de hotărâre, prevede înlocuirea 
domnului Valentin Ivancea cu subsemnata, în calitate de președinte al comisiei tehnice de amenajare a 
teritoriului și urbanism. 

De asemenea, date fiind modificările intervenite în structurile de conducere ale Consiliului 
Județean, este propusă înlocuirea doamnei Racoveanu Cristina cu domnișoara Beuran Ecaterina Laura, în 
calitate de vicepreședinte al acestei comisii și tot din considerente care țin de aparatul de specialitate al 
Consiliului Județean, se propune înlocuirea doamnei ing. Ileana Moraru, membru supleant al comisiei în 
cauză, cu domnul arhitect Colac Sorin Alexandru, membru angajat al structurii Arhitect Șef. 

 
Se votează. 
Votul este secret.   
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♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Până ajunge procesul-verbal să fie citit, o să 
mai am o rugăminte la dumneavoastră, dacă nu vă solicit prea mult. Cred că sunt comisii, care sunt 
prezente în formulă completă și v-aș ruga, dacă mai puteți face un minim efort de cinci minute, astfel 
ăncât să desemnați președinții și secretarii. Eventual, poate contactați și colegii care au fost astăzi în 
online și să primiți un acord în scris pe WhatsApp. Nu este o urgență, dar dacă mai rezistați astăzi, eu zic 
că ar fi de bun augur, să finalizăm și această procedură, de desemnare a președinților și secretarilor 
comisiilor de specialitate, pentru că miercuri, cu permisiunea dumneavoastră și cu acordul 
dumneavoastră, se va mai derula o ședință extraordinară de îndată cu o serie de urgențe, astfel încât, 
vineri nu o să mai derulăm ședință ordinară. După cum ați văzut, nici nu ați fost convocați în ședința 
ordinară și atunci, termenul fiind depășit, nu vom avea ședință ordinară luna aceasta. Intrăm direct cu o 
ședință ordinară, probabil, la începutul lunii decembrie. După cum știți, nu este nicio problemă. 
Urgențele, le vom dezbate într-o ședință extraordinară, miercuri. Eu am considerat, că vineri va fi o zi 
încărcate, pentru mulți dintre noi. Dacă aveți altă opinie, vă rog să ne consultăm. Rămâne pe miercuri.  

♣ Dna Cosma Elena, consilier: La Comisia nr.4, nu suntem toți membri prezenți și am să rog să 
amânăm alegerea președintelui și secretarului comisie, dacă ne permiteți.  

♣ Dna Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, preşedinte: Da, nu este nicio problemă. Rămâne la 
latitudinea dumneavoastră.  

Dna președinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț, prezintă procesul-verbal întocmit de către 
comisia de numărare a voturilor, privind înlocuirea președintelui, vicepreședintelui și a unui membru 
supleant în Comisia tehnică  de amenajare a teritoriului și urbanism. 

 Voturi valabil exprimate, pentru subsemnata în calitate de președinte – 30 de voturi ,,pentru,, 

 Voturi exprimate pentru d-ra Beuran Ecaterina Laura – 30 de voturi  ,,pentru,, 

   Voturi exprimate pentru dl Colac Sorin Alexandru – 30 de voturi ,,pentru,, 

   Prin urmare, proiectul de hotărâre, a fost adoptat. 
 
           ◄ Nemaifiind alte intervenţii, doamna preşedinte Ionela-Cristina Breahnă-Pravăț declară închise 
lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bacău din data de 25.11.2024, pentru care s-a 
încheiat prezentul proces-verbal.  

 

 
 

                                                                                         PREŞEDINTE,            SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,     
Ionela-Cristina BREAHNĂ-PRAVĂȚ                              Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
                                                                                                           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
Parascovia Buftea 


